
  

Fra: Bente Åsland Gjøstøl <bente.gjostol@outlook.com>  
Sendt: torsdag 4. november 2021 23:29 
Til: Haakon Kvenna Veum <haakon.veum@baerum.kommune.no> 
Emne: Åpen barnehage  
  
Åpen barnehage var et veldig viktig og kjærkommet tilbud da vi adopterte barn og skulle være hjemme i 
permisjon med barn som var fylt ett år.  Mange ulike grupper har glede og behov for dette viktige 
tilbudet . 
Valgfrihet er viktig  og samtidig kunne bygge nettverk ved å ha arenaer for å møtes. 
Mvh 
Bente Åsland gjøstøl  
Rykkinn 
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